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Geacht College, 
 
Bijgevoegd treft u het businessplan BIZ Binnenstad Assen aan. Dit businessplan moet de binnenstad 
voor de komende vijf jaren een duidelijke (heldere, stabiele) koers en bijbehorende structurele 
financiering opleveren. Als binnenstadsorganisatie Vaart in Assen hebben wij ons vanaf het begin van 
dit jaar ingespannen, met al onze achterbannen, om te komen tot dit plan. In deze begeleidende brief 
geven we alvast een korte toelichting op het BIZ plan. Voor meer informatie en details verwijzen wij 
naar het plan zelf. 
 
Achtergrond 
Stichting Vaart in Assen is in 2018 opgericht en is een samenwerking in de binnenstad van vijf 
bloedgroepen, te weten cultuur, horeca, retail, recreatie-toerisme en vastgoed. Het doel van de 
stichting is een bijdrage te leveren aan een sterkere binnenstad. Concreet gaat het dan over het 
aantal bezoekers, verblijfsduur, bestedingen en tevredenheid van ondernemers en bezoekers over het 
functioneren in en van de binnenstad.  
Inmiddels hebben we onze scope ook verbreed; via de stadsmarketingboard richten we ons met 
partners als TRP en de Kop van Drenthe ook op de bezoekersmarketing in en van de regio.  
Vaart in Assen is in 2018 gestart met een stevige en tijdelijke financiering vanuit de gemeente. Wij zijn 
dan ook verheugd dat u het voornemen heeft de binnenstadsaanpak weliswaar lager, maar wel 
structureel te willen financieren. Nu is het voor onszelf als collectief van marktpartijen ook het 
moment om onze eigen broek op te kunnen houden. Daarvoor is dit BIZ-plan een middel. 
 
Haalbaar plan  
Voor u ligt een plan met tal van keuzes daarin. Wat is onze ambitie? Wat gaan we doen om die te 
bereiken? In welk gebied doen we dat? Wat gaat dat kosten en wat voor bijdrage vragen we hiervoor 
aan ondernemers en eigenaren?  Allemaal best lastige keuzes die vanuit verschillende perspectieven 
beantwoord kunnen worden. Wij hebben diverse scenario’s, begrotingen, gebiedskeuzes en 
lastenverdelingen in ogenschouw genomen, elk met hun eigen voor- en nadelen. Wij hebben met 
onze achterbannen de afgelopen maanden vooral gekeken naar het meest haalbare plan, met 
voldoende positieve impact op de binnenstad, met de grootste kans op een positieve stemming. 
 
Draagvlak 
Is er draagvlak voor dit plan en de daarin gemaakte keuzes? Uiteindelijk zal de stemming onder alle 
ondernemers en eigenaren in het gebied hier duidelijkheid over geven. Met een wettelijke 
draagvlakmeting, na het vaststellen van de BIZ-verordening, wordt bepaald of er draagvlak is.  
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Uiteraard hebben wij de afgelopen maanden bij de totstandkoming van dit plan veelvuldig met ondernemers, eigenaren 
en besturen van onze achterbannen gesproken. Zo hebben de besturen van KHN Assen (horeca), MKB Retail (winkels), de 
VVAC (eigenaren) en de culturele partners hun steun voor dit plan uitgesproken. De komende maanden gaan wij met een 
groep van ambassadeurs alle deuren langs om zoveel mogelijk ondernemers en eigenaren te informeren over het plan en 
de aankomende (januari) stemming over het plan. Wij hebben het vertrouwen dat er een plan ligt met draagvlak, maar 
het eindoordeel is aan de individuele ondernemers en eigenaren zelf. 
 
Tenslotte 
Het BIZ-plan is een plan van- en voor de ondernemers en eigenaren. Dit voorstel is tot stand gekomen na veelvuldig 
overleg met onze achterbannen. Wij begrijpen dat u als College en Gemeenteraad bij eerste lezing ervan ook zelf vragen 
en/of opmerkingen kunt hebben. Toch verzoeken wij u hierin op dit moment geen wijzigingen meer voor te stellen, maar 
hooguit aandachtspunten mee te geven. De reden voor dit verzoek is dat wij als bestuur van VIA voorspelbaar en 
betrouwbaar wensen te zijn, zodat wij als bestuur niet (steeds) terugkomen op een eerder door ons geschetst beeld. Dit is 
van groot belang voor het draagvlak. Eventuele wijzigingen kunnen wat ons betreft bestuurlijk gezien niet eerder worden 
aangebracht dan nadat ook onze achterbannen dit zouden steunen. Bij het nu aan u voorgelegde plan is dit het geval, 
vandaar ons verzoek. Ons hoofddoel is het genereren van meerwaarde voor de gehele binnenstad, waarbij de 
opbrengsten voor alle partijen groter zullen zijn dan de kosten. Mocht blijken dat er in de planvorming zaken over het 
hoofd zijn gezien of verbeterpunten zijn, dan zullen wij ons uiteraard inspannen om hieraan extra aandacht te geven. De 
definitieve bepaling van het draagvlak zal uiteindelijk blijken uit de stemmingsronde. Wij hopen dat u met het aannemen 
van de BIZ-verordening het vertrouwen in dit (wettelijke) proces uitspreekt. 
 
 
Wij vragen u dan ook om de BIZ-verordening, welke is gebaseerd op het BIZ-plan, vast te stellen, zodat we in januari 2023 
alle ondernemers en eigenaren zelf hun stem kunnen laten uitbrengen over dit plan. 
 
 
 
Arjan van Bekkum 
Voorzitter Stichting Vaart in Assen 


